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پارااسکی بازان در کمپ کره جنوبی
ملی پوشـــان پاراآلپاین و پاراصحرانـــوردی برای حضور 

در کمـــپ تمرینی راهی کره جنوبی شـــدند.
حسین ســـولقانی و ابوالفضل خطیبی، دو ملی پوش 
پاراآلپایـــن و پاراصحرانوردی هســـتند که بـــا همراهی 
محمود غلامی مربی و حمیدرضا گیلوری سرپرســـت 
راهی کـــره شـــدند تـــا در کمپ پارااســـکی رده ســـنی 
۱۳ تـــا ۲۲ ســـال زیـــر نظـــر مربیان کـــره ای تـــا 30 دی 
مـــاه تمرین کننـــد. کمپـــی که برای رشـــد و توســـعه 
ورزش هـــای زمســـتانی پـــارا برنامه ریـــزی شـــده و بـــا 
حضور 22 اســـکی باز برای توســـعه و آموزش پاراآلپاین 

و پاراصحرانوردی هـــا برگـــزار می شـــود.
 

 تیراندازان تپانچه
فردا اسلحه می کشند

تیرانـــدازان تپانچـــه همـــراه هانیـــه رســـتمیان فـــردا با 
شروع اردو در تهران و از ســـرگیری تمریناتشان، دست 
بـــه اســـلحه می شـــوند. هانیه رســـتمیان، مهســـا نیک 
نفس، زینـــب طوماری، لعیا محمدی، ســـامیه یاســـی، 
مینـــا قربانی، جـــواد فروغـــی، وحید گلخندان، ســـجاد 
پورحســـینی، محمد رســـول عفتی، امیـــر جوهری خو، 
مرتضـــی علیمحمدی، شـــایان تمدن و رضـــا قره گوزلو، 
14 تیراندازی هســـتند کـــه از فردا با شـــروع اردو برای 20 
روز زیر نظر مریم ســـلطانی مربی تیم تمرین می کنند.

 مدیر ارشد بدمینتون آسیا 
میهمان ویژه جام فجر

مدیـــر ارشـــد کنفدراســـیون بدمینتـــون آســـیا بـــرای 
مســـابقات بین المللـــی بدمینتون جـــام فجر 11بهمن 
مـــاه به ایـــران می آید. چوی ونگ شـــنگ مدیر ارشـــد 
کنفدراســـیون بدمینتـــون آســـیا از مالـــزی همزمـــان 
بـــا برگـــزاری سی و ســـومین دوره مســـابقات چلنـــج 
بدمینتـــون بین المللی فجر ایران 2025 روزهای 9 تا 14 
بهمن ماه به میزبانی ســـمنان، به ایران سفر می کند. 
او نماینـــده بدمینتـــون کنفدراســـیون بدمینتـــون 
آســـیا ســـه هفته آینـــده برای ســـومین بـــار بـــه ایران 
می آید تـــا از نزدیـــک رقابـــت بدمینتون بـــازان حاضر 
در سی و ســـومین دوره رقابت های چلنـــج بین المللی 

فجـــر ایران را در ســـمنان تماشـــا کند.

تیشه گران سر از اسکی درآورد
وزیر ورزش و جوانان حکم سرپرست فدراسیون اسکی 
و ورزش های زمســـتانی را به نام مهران تیشه گران امضا 
کرد. مهران تیشـــه گران که قبلاً در رشـــته های مختلفی 
تجربه سرپرستی و ریاســـت را داشته، حالا سر از اسکی 
درآورده و قرار اســـت سرپرســـت این فدراســـیون باشد 
تـــا انتخاباتش برگـــزار شـــود. وزیـــر ورزش و جوانان در 
حکم خود از تیشـــه گران خواســـته ضمـــن رعایت اصل 
بی طرفـــی، عدالت محـــوری و عـــدم حضـــور در فرایند 
انتخابـــات بـــه عنـــوان داوطلب، عـــلاوه بر انجـــام امور 
ع وقت نســـبت به برگزاری  جاری فدراســـیون در اســـر
مجمـــع انتخابات رئیس و ســـایر اعضای هیأت رئیســـه 
فدراســـیون اقـــدام کنـــد. ریاســـت فدراســـیون ورزش 
ناشـــنوایان آخرین سمت تیشـــه گران به عنوان رئیس 

فدراســـیون بوده است.
 

یزدانی به نیمه نهایی تنیس نرسید
دختـــر تنیســـور ایرانی بـــه مرحله نیمه نهایی مســـابقات 
تنیـــس بین المللـــی جوانـــان امارات نرســـید. یاســـمن 
یزدانی در مرحلـــه یک چهارم نهایی برابر حریف روســـی 
بـــا نتیجه ۲ بـــر صفـــر باخـــت و از نیمه نهایی جـــا ماند. 
یزدانـــی در تلاش اســـت که بتوانـــد در رنکینـــگ جهانی 
خودش را ارتقا دهد و جواز حضور در گرنداســـلم جوانان 
را بـــه دســـت آورد. او پیـــش از این دو تنیســـور روســـیه و 
لهســـتان را شکســـت داده بود و در صورت برتری در این 

مســـابقه می توانســـت راهی نیمه نهایی شـــود.

تقدیر کارگر از زهرا رحیمی
 رئیـــس کمیته ملی پارالمپیک خطـــاب به ملی پوش 
پاراتکواندوی ایران بعد از اقدام زیبا و قابل تحســـین 
زهـــرا رحیمـــی از او تقدیر کـــرد. زهرا رحیمـــی، نایب 
2024 در  قهرمـــان بازی هـــای پارالمپیـــک پاریـــس 
رشـــته پاراتکوانـــدو، با تمـــام پاداش مـــدال آوری اش 
در بازی هـــای پارالمپیک یک خودروی ســـنگین برای 
پـــدرش خرید. ایـــن تصمیـــم رحیمی از ســـوی غفور 
کارگـــری، رئیس کمیتـــه ملی پارالمپیک مـــورد توجه 
قـــرار گرفـــت و به تمجیـــد از ایـــن دختـــر تکواندوکار 
پرداخـــت. کارگر در پیـــام خود این اقدام شایســـته و 
ارزشـــمند را در آســـتانه ولادت مولای متقیان حضرت 
علی )ع( و روز پدر، جلـــوه ای بی نظیر از ادب، تواضع 

و فرهنـــگ والای قدردانی از والدین دانســـت.

 بررسی دلیل مصدومیت رحیمی 
در کمیسیون ورزشی

فدراســـیون کوهنـــوردی، بـــرای بررســـی دلیـــل حادثه 
رخ داده برای نســـرین عبدالرحیمی یخ نـــورد ملی پوش 
کمیســـیون ورزشـــی برگزار می کنـــد. به گفته حســـین 
وضعیـــت  کوهنـــوردی،  فدراســـیون  دبیـــر  مقـــدم 
عبدالرحیمـــی یخ نـــوردی کـــه در اردوی کیـــش مصدوم 
شـــد بعد از انتقال به بیمارســـتانی در تهران رو به بهبود 
اســـت. قرار اســـت علت حادثـــه با حضور کارشناســـان، 
قهرمانـــان و مربـــی و سرپرســـت حاضـــر در ســـالن و 
همسرش در کمیسیون ورزشـــی بررسی و به طور دقیق 

شود. شفاف ســـازی 

حضور دارنده ۱۰ مدال المپیک و جهان در فدراسیون کشتی

یزدانی، زیر ذره بین کادرفنی
شکست عالمیان برابر نفر ۲۵ رنکینگ جهان

نابغه دست خالی ماند
حســـن یزدانی بـــا حضـــور در فدراســـیون کشـــتی با 
ســـرمربی تیم ملی کشـــتی آزاد و علیرضـــا دبیر دیدار 
کـــرد. حســـن یزدانـــی دارنـــده ۱۰ مـــدال طـــلا، نقره و 
برنـــز المپیـــک و جهـــان در کشـــتی آزاد، در حالی که 
دوران نقاهـــت خـــود را ســـپری می کند اما بـــا حضور 
در فدراســـیون کشـــتی ســـعی کـــرد کـــه برنامه هـــای 
آماده ســـازی خود را با کادرفنی و فدراسیون هماهنگ 

. کند
حســـن یزدانی بعـــد از بازی هـــای المپیـــک پاریس به 
دلیـــل مصدومیتش کـــه دوباره تشـــدید شـــده بود، 
کتفـــش را جراحـــی کرد و حـــالا هـــم دوران نقاهت و 
فیزیوتراپـــی را طـــی می کنـــد. او اســـفند بایـــد دوباره 
راهی فرانســـه شـــده و توســـط پزشـــک جراح معاینه 
شـــود و برای رســـیدن به بهبـــودی برنامه جدیـــد را از 
پزشـــک خـــود دریافت کند. ایـــن در حالی اســـت که 

انگیزه های او برای بازگشـــت به دنیای قهرمانی باعث 
شـــده تا در دیداری با علیرضا دبیر رئیس فدراسیون 
و پژمـــان درســـتکار ســـرمربی تیـــم ملی کشـــتی آزاد 

برنامه هـــای آماده ســـازی و فنـــی خـــود را هم 
بـــا آنهـــا هماهنگ کنـــد. ظاهـــراً برخلاف 

شـــایعاتی که بـــه راه افتاده بود، حســـن 
یزدانـــی قصـــد خداحافظـــی از دنیای 

قهرمانـــی را نـــدارد و می خواهـــد با 
برنامه ریـــزی دقیـــق خـــودش را 

بـــاز هـــم بـــه ترکیـــب تیـــم ملی 
برســـاند. حســـن یزدانـــی تـــا به 

امـــروز از رونـــد بهبـــودی خود 
و البتـــه شـــرایطی کـــه بعد از 
عمـــل جراحـــی طـــی کـــرده 

بـــود، راضی اســـت.

ملی پـــوش تنیـــس ایـــران موفـــق به شکســـت 
نفر بیســـت و پنجـــم رنکینگ جهان نشـــد و از 
مســـابقات قطر کنار رفت. مرحله یک شانزدهم 
نهایـــی جـــدول اصلـــی انفـــرادی مســـابقات 
تنیس روی میز قطر برگزار شـــد و نابغه 
پینگ پنگ ایران موفق به شکســـت 
حریفش نشـــد تـــا وداعی نســـبتاً 
زودهنـــگام بـــا ایـــن مســـابقات 
داشته باشد. نوشـــاد عالمیان 
ملی پـــوش تنیـــس روی میـــز 
ایران در مرحله یک شـــانزدهم 
نهایـــی بـــرای رســـیدن بـــه جمع 
شـــانزده نفـــر برتـــر این مســـابقات 
مقابل حریـــف دانمارکی خود قـــرار گرفت 
اما نتوانســـت راه بـــه جایی ببرد تـــا او هم 

بـــه سرنوشـــت دو نماینـــده قبلـــی ایـــران دچار 
شـــود. عالمیان در یک شانزدهم مقابل جاناتان 
گـــروت، نفر بیســـت و پنجم رنکینـــگ جهان از 
دانمـــارک قرار گرفت امـــا با نتیجه ســـه بر صفر 
شکســـت خـــورد. در ایـــن مســـابقه عالمیان با 
نتیجه ۱۴-۱۲، ۱۸-۱۶ و ۱۱-۶ هر سه ست را واگذار 
کـــرد. این در حالی بود که نوشـــاد بـــرای حضور 
در این مرحله توانســـته بـــود بازیکن چین تایپه 
را شکســـت دهد. عالمیـــان در رنکینگ جهانی 
رده ۴۶ را به خودش اختصاص داده بود و شـــاید 
در رده بنـــدی جدید این جایگاه را هم از دســـت 
بدهـــد. پیش از این هـــم نیما عالمیـــان و نوید 
شـــمس در جـــدول مقدماتی شکســـت خورده 
بودنـــد و حالا تعـــداد حذف شـــده های ایران به 

عدد ســـه رسید.
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3 منهای فوتبال

آسیایی ها دیگر روی ما حساب باز نمی کنند

سیاوشی:مربیخارجیمعجزهنمیکند

محمـــد سیاوشـــی، ایـــن روزهـــا خیلـــی از 
تیـــم ملـــی هندبـــال  تمریـــن در اردوی 
راضی اســـت، آن هم با رافائل کاســـتیلوی 
اسپانیایی. ســـرمربی که به نظر دروازه بان 
تیم ملـــی هندبال بـــا مربیـــان قبلی فرق 
دارد. تفاوت بزرگ آن به گیر ندادن و فشـــار 
نیـــاوردن بـــه بازیکنـــان اســـت و برعکس، 
حامی بـــزرگ شـــاگردانش اســـت. با همه 
ایـــن شـــرایط سیاوشـــی معتقد اســـت به 
شـــرط صبـــوری، ســـال آینـــده تیـــم ملـــی 

هندبـــال را روی ســـکو می بینیـــم.

اردوی تیم ملی چطور پیش می رود؟
خـــدا را شـــکر اردوهـــای خوبـــی داریـــم و 
لژیونر هـــا بـــه اردوی جدیـــد آمده انـــد. مـــا 
عصر پنجشـــنبه هم بـــازی خیلـــی خوبی با 
تیم ملی عراق داشتیم، البته باید خستگی 
آنها را هـــم در نظر بگیریم امـــا تیم ما بازی 

خـــوب و در خور شـــأنی انجـــام داد.
بچه ها از برگشت رافائل راضی هستند؟

دقیقاً همه بازیکنان بابت برگشـــت رافائل 
راضی هســـتند، چرا که ســـبک کار مربیان 
اســـپانیایی خیلـــی شـــبیه ماســـت. او نـــه 
بازیکنـــی را تحت فشـــار قـــرار می دهد و نه 
از گیـــردادن خبری اســـت. از طـــرف دیگر 

بازیکنـــان ما نیاز به حمایـــت دارند و رافائل 
هم آن را دریغ نمی کنـــد و به خاطر همین، 
نتیجـــه همه ایـــن قضایا رضایت می شـــود.

درباره حمایت رافائل بیشتر توضیح 
می دهی؟

هندبـــال مـــا مســـلماً در ســـطح اروپـــا و 
مربیانی کـــه می آوریم، نیســـت. آنها وقتی 
مـــا را می بیننـــد، توقـــع دارنـــد خیلـــی زود 
بازیکنـــان تغییر کننـــد و همانی شـــوند که 
می خواهنـــد، امـــا وقتـــی عـــادت بازیکنان 
تغییـــری نمی کنـــد، مربـــی هـــم ناامیـــد 
می شـــود و بـــه همیـــن راحتـــی بازیکـــن 
حمایت او را از دســـت می دهـــد. اما رافائل 
مثل مربیان قبلی نیســـت و نـــه زود ناامید 
می شـــود و نه حمایتـــش را قطـــع می کند. 
او امیدوارانـــه کار را ادامـــه می دهد. بچه ها 
هم بـــه این درک رســـیده اند کـــه می توانند 
بـــا او کار کننـــد. البته هر کشـــوری شـــرایط 
خاص خودش را دارد؛ مثلاً اسلوونی خیلی 
خشـــن بازی می کنـــد و بازی خیلی ســـفت 
و ســـخت بازیکنانـــش، کار را بـــه زد و خورد 
می کشـــاند، درســـت برعکس کره و اسپانیا 
یا حتی دانمارک که بازیکنانشـــان بیشتر با 
مغـــز کار می کننـــد و بازی فیزیکـــی ندارند. 
اســـپانیایی ها تاکتیک های زیـــادی دارند و 
بازیکنانشان با اســـتفاده از مغزشان بازی را 
پیش می برند و همین هم باعث پیشـــرفت 

هندبال این کشـــور شـــده است.
پس با این حساب می شود روی مدال 

هندبال در بازی های کشورهای 
اسلامی و بازی های آسیایی ناگویا 

حساب کرد؟

شـــک نکنیـــد این اتفـــاق می افتـــد، آن هم 
با برنامه خوبـــی که فدراســـیون اجرا کرده 
و در واقـــع بـــا شـــروع اردوی تیـــم ملـــی از 
یکســـال قبل، شـــرایط تیم بهتر می شـــود، 
آن هـــم به رغـــم اینکـــه تیم ملی ســـهمیه 
جام جهانی را نگرفت و مـــا بابت آن خیلی 
ضربـــه خوردیم. البتـــه حضـــور لژیونرها در 
اردو همزمـــان بـــا IHF DAY هم شـــرایط را 
بهتر می کنـــد. اقدام بهتر بعـــدی راه اندازی 
تیـــم ملـــی ب اســـت کـــه بازیکنـــان جوان 
و امیـــد زیر 23 ســـال زیـــر نظر رافائـــل و با 
برنامه هـــای او بـــا هدایت رحیمـــی زاده کنار 
ملی پوشـــان تمریـــن می کننـــد. بازیکنان 
جـــوان بـــا تمریـــن یکســـاله در اردو پختـــه 
می شـــوند. شـــک نکنید با ادامـــه این روند 
برای قهرمانی آســـیا، کشـــورهای اسلامی و 
بازی هـــای آســـیایی 2026 ناگویا روی ســـکو 
می رویـــم، به شـــرطی کـــه صبـــوری کنیم، 
نـــه اینکه اگر تیـــم در بازی های کشـــورهای 
اســـلامی پنجم شـــد، بگوییم برای قهرمانی 
آســـیا ســـرمربی تیـــم و کادر بایـــد عـــوض 
شـــوند چراکه ســـرمربی خارجی چندماهه 
نمی تواند معجـــزه کند و باید بـــه او فرصت 

داد.
با فرصت به سرمربی کارها پیش 

می رود.
دقیقـــاً. بازیکنان شـــاغل در اروپا صددرصد 
به جـــز IHF DAY نمی تواننـــد در اردوی تیم 
ملی باشـــند و بـــه همیـــن دلیـــل کار کمی 
ســـخت اســـت. بـــه خاطـــر همیـــن وقتی 
بازیکنـــان جـــوان در تیـــم ملـــی ب تمرین 
می کننـــد، آمـــاده می مانند تا اگـــر لژیونری 

برای مســـابقات ســـال آینـــده به تیـــم ملی 
نرسید، به راحتی آب خوردن بازیکن از تیم 
ملـــی ب به ترکیـــب اضافه می شـــود بدون 
اینکـــه آب از آب تکان بخورد، مشـــکلی هم 
پیش نمی آید چـــرا که طبق برنامـــه رافائل 

آماده شـــده و بـــا تیم هماهنگ اســـت.
 به نظر می رسد تیم ملی اما برای 

آمادگی بهتر به بازی های تدارکاتی 
بهتری نیاز دارد؟

ما یک ماه پیش دو بـــازی تدارکاتی در عراق 
با تیم ملی این کشـــور داشـــتیم و پنجشنبه 
هـــم یک بـــازی داشـــتیم و امروز هـــم بازی 
دوم امـــا رقیـــب اصلـــی مـــا در آســـیا عراق 
نیســـت و باید با تیم های بزرگـــی مثل ژاپن 
و قطر بـــازی کنیم. هر چند عـــدم صعود به 
جام جهانی کار را ســـخت کرد و آســـیایی ها 
دیگر روی ما حســـاب نمی کنند. اما ما باید 
تا ســـال آینده با تیم های مطرح آســـیا بازی 
تدارکاتی داشـــته باشـــیم تا تـــرس بازیکنان 
جـــوان از تقابل بـــا تیم های بحریـــن، ژاپن 
و قطـــر بریـــزد و از طرفـــی شـــرایط تیـــم ما 

شود. بهتر 
حضور سعید برخورداری، دروازه بان 
لژیونر در تیم ملی را چطور می بینی؟

لیـــگ  ر  د شـــاغل  لی  ســـا  5 - 6 ســـعید 
اسپانیاســـت و شـــک نکنید حضـــورش در 
تیم خیلی کمک می کنـــد و ما کنار او نکات 
زیادی یـــاد می گیریم. هر وقـــت من نتوانم 
درون دروازه باشـــم، او کمک حال می شود 
و البتـــه تجربـــه اش هـــم خیلی بـــه کار تیم 
می آیـــد. با همه این شـــرایط ما باید صبوری 

کنیم تـــا به نتیجـــه مورد نظر برســـیم.

فدراسیون جانبازان و توان یابان تیم های خود را رها کرد 

خواب زمستانی یا دغدغه پول؟

چرا خبری از رأی کمیته انضباطی حسین رسولی نیست؟ 

سکوت عجیب دوومیدانی

هنوز فدراســـیون جانبازان و توان یابان 
جواب مصاحبه حســـین توکلی را نداده 
کـــه این بـــار گلایه هـــای هـــادی رضایی 
از بی توجهـــی مســـئولان کمیتـــه ملـــی 
و فدراســـیون جانبـــازان  پارالمپیـــک 
اســـت. شـــده  منتشـــر  توان یابـــان   و 

پارالمپیـــک  بازی هـــای  ز  ا مـــاه   4  
پاریس گذشـــته اما ظاهراً مسئولان 
فدراســـیون در خـــواب زمســـتانی 
به ســـر می برنـــد و ظاهـــراً قرار 
نیســـت توجهی به وضعیت 
باشـــند.  داشـــته  تیم هـــا 
تقریباً از بین رشـــته های 
مهـــم فقـــط تکلیف تیم 
پاراتیروکمان با انتخاب 
زهرا نعمتی مشـــخص 
است و بقیه رشته ها 
بـــه حـــال خـــود رها 
شـــده اند و مشخص 
ایـــن  نیســـت دلیـــل 

همـــه بی توجهـــی چـــه چیزی اســـت.
تقریباً 18 مـــاه تا بازی های پاراآســـیایی 
هانگـــژو مانـــده و بســـیاری از تیم هـــا 

بایـــد ترکیب خـــود را تغییـــر بدهند اما 
هنـــوز ســـرمربی هم ندارند و مشـــخص 
اتفاقـــی می افتـــد.  هـــم نیســـت چـــه 
هفتـــه گذشـــته حســـین توکلـــی کـــه با 
تیـــم پاراوزنه بـــرداری توانســـت نتایـــج 
درخشـــانی را در بازی های پاریس کسب 
کنـــد، از وضعیـــت خودش گلایـــه کرد و 
حـــالا هـــادی رضایـــی از بلاتکلیفی تیم 
والیبـــال نشســـته انتقـــاد دارد اما فقط 
ماجـــرا بـــه اینجـــا ختـــم نمی شـــود. نه 
پارادوومیدانی وضعیت مشـــخصی دارد 
و نـــه پاراتیرانـــدازی و نـــه هیـــچ رشـــته 
دیگـــری امـــا این وضعیـــت تا کجـــا قرار 

اســـت ادامه پیـــدا کند؟
هـــادی رضایـــی در حالی بـــه انتقـــاد از 
بلاتکلیفـــی والیبـــال نشســـته پرداخته 
کـــه ســـال آینـــده بایـــد بـــرای ســـهمیه 
پارالمپیـــک لس آنجلـــس تـــلاش کنـــد 
امـــا نه تکلیـــف خـــودش را می داند و نه 
تکلیف تیمش را: »فدراســـیون و کمیته 
ملـــی پارالمپیـــک تکلیـــف کادرفنـــی را 
نه تنهـــا در والیبـــال نشســـته بلکـــه در 
نکرده انـــد  مشـــخص  رشـــته ها  تمـــام 

بـــرای  برنامـــه ای  و واقعـــاً نمی دانیـــم 
آینـــده بدهیـــم یـــا نه؟ درســـت اســـت 
جلســـات مختلف توســـط هـــر دو ارگان 
انجـــام شـــده امـــا بـــه عنوان کســـی که 
تـــا پارالمپیک پاریس هدایـــت تیم ملی 
والیبـــال نشســـته مـــردان را برعهـــده 
داشـــتم، حـــالا بـــرای ادامـــه کار هیـــچ 
را  ابلاغـــی نگرفتـــه ام و نمی دانـــم کار 
در والیبـــال نشســـته شـــروع کنـــم یـــا 
خیـــر؟ بایـــد زودتـــر تکلیـــف مشـــخص 
شـــود تا زمان را از دست ندهیم. شروع 
کار نـــه بـــرای برگـــزاری اردوهـــا بلکه با 
بـــرای  هـــدف شناســـایی اســـتعدادها 
آینـــده والیبـــال نشســـته اســـت. قطعاً 
نســـبت به گذشـــته در والیبال نشسته 
تغییرات زیادی خواهیم داشـــت، امکان 
دارد یکســـری افراد باتجربـــه بخواهند از 
تیم بـــه دلیـــل بحـــث فنی، انگیزشـــی 
یا ســـختی مســـیر در آینده خداحافظی 
کننـــد و مـــا بایـــد بازیکنـــان توانمندی 
داشته باشـــیم که جایگزین این نفرات 
کنیم. نباید زمان را به راحتی از دســـت 

» . هیم د

ایـــن وضعیت را تیـــم پاراوزنه برداری هم 
دارد؛ به جـــز یک نفـــر، تمـــام نفراتی که 
در تیـــم ملی به بازی هـــای پاریس اعزام 

شـــدند، بایـــد کنـــار بروند و 
نفـــرات جـــوان جایگزیـــن 
شـــوند و بایـــد بـــرای این کار 

برنامه ریـــزی دقیقی از ســـوی 
فدراســـیون و کادرفنـــی انجـــام 

شـــود اما فدراســـیون خـــودش را 
به خواب زمســـتانی زده و کادرفنی 
هم که وجـــود ندارد بخواهد کاری 

انجـــام بدهد.
هنوز فدراســـیون اعـــلام نکرده 
کـــه دلیل اصلی ایـــن رها کردن 
چـــه بوده امـــا ظاهراً بـــه دنبال 
صرفه جویـــی مالـــی هســـتند. 

فدراســـیون از هـــر زمانـــی کـــه 
حکم بدهـــد باید حقـــوق کادرفنی 

را پرداخـــت کند اما شـــنیده ها حکایت 
از ایـــن دارد که ادامه همـــکاری کادرفنی 
را بـــه تعویـــق انداختند تـــا در پرداخت 
حقوق هـــا هم فرصـــت کافی را داشـــته 

. شند با

13 روز پیـــش تعلیـــق حســـین رســـولی بمـــب 
خبـــری دوومیدانـــی بـــود؛ اتفاقـــی که بـــه خاطر 
بازی هـــای  دیســـک  پرتـــاب  قهرمـــان  انتقـــاد 
آســـیایی هانگـــژو از فدراســـیون بدجـــوری یقـــه 
او را گرفـــت. مصاحبـــه پینگ پنـــگ وار رســـولی و 
سرپرســـت دبیری فدراســـیون دوومیدانی، پای 
او را بـــه کمیته انضباطی کشـــاند. قهرمان پرتاب 
دیسک آســـیا با انتشار یک اســـتوری از گریه اش 
بابـــت ممنوع الـــورود شـــدن به کمـــپ تیم ملی 
دوومیدانی بـــرای تمرین، همـــه را بابت برگزاری 
کمیته انضباطی بی ســـر و صدایش خبردار کرد. 

ســـیدمهدی مســـتجاب الدعوه سرپرست دبیری 
فدراســـیون دوومیدانی گفته بود: »یک ورزشکار 
باید شرایط اردونشـــینی را قبول کند و رسولی در 
چهارچـــوب قرار نمی گیرد. او تـــا زمان اعلام رأی 
کمیته انضباطی تعلیق اســـت و تـــا زمانی که این 
موضوع تعیین تکلیف نشـــود، حق حضور در اردو 

و یا رویـــدادی را ندارد.«
همین هم شـــد و با شروع اردوی ســـوم متمرکز 
در مجموعـــه آفتـــاب انقـــلاب اســـمی از او بیـــن 
پرتابگران دیســـک نبود. حتی اسمش در لیست 
79 دوومیدانی کار مرد مـــواد مختلف برای اولین 

انتخابی تیم ملـــی به میزبانی بوشـــهر هم دیده 
. د نمی شو

حتـــی احمـــد دنیامالـــی وزیـــر ورزش هـــم هفته 
پیـــش در جـــواب خبرنـــگاران بـــه قضیـــه تعلیق 
پرتابگر طلایی دیســـک ایران در هانگژو واکنش 
نشـــان داد و حتـــی گفتـــه بـــود: »ورزشـــکاران، 
عزیـــزان و بچه هـــای مـــا هســـتند. مـــن وقتـــی 
گریه ورزشـــکار را دیدم، خودم گریـــه کردم. این 
موضوعـــات در جامعه ورزش نباید به وجود بیاید 
اما وقتی هـــم به وجود آمد، نبایـــد به عنوان یک 
حاشیه قلمداد شـــود. حتماً رسیدگی می کنیم.«

درســـت دو روز بعد از واکنش وزیـــر، رأی کمیته 
انضباطـــی حســـین رســـولی صادر شـــد و پدرش 
هم چهارشـــنبه به جای او با حضور در فدراسیون 
دوومیدانـــی آن را گرفت. امـــا نکته عجیب اینکه 
نـــه فدراســـیون رأی او را در ســـایت و کانالـــش 
منتشـــر کرد و نه پدرش و خود حســـین رســـولی 
درباره آن حرفی زدند. البته پدر حســـین رسولی 
امیدوار اســـت این مشـــکل خیلی زود حل شود. 
با ایـــن حال همه فعلاً سیاســـت روزه ســـکوت را 
پیـــش گرفته انـــد. هادی ســـپهرزاد عضـــو هیأت 
اجرایـــی فدراســـیون دوومیدانـــی و ســـخنگوی 

جدید فدراســـیون در این باره گفتـــه: »این حکم 
اولیه اســـت و نهایی نشـــده. این حکم درســـت 
مثـــل حکم اولیـــه دوپینـــگ می ماند و ورزشـــکار 
می توانـــد اعتراض کند، به خاطر همین منتشـــر 

نشـــده است.«
در حالـــی ســـخنگوی فدراســـیون دوومیدانـــی 
چنیـــن ادعایـــی دارد که بقیه فدراســـیون ها بعد 
از برگزاری کمیته انضباطی سریع رأی را رسانه ای 
می کننـــد. ظاهـــراً بی تجربگـــی فدراســـیون در 
قبـــال رأی کمیتـــه انضباطـــی بدجور تـــوی ذوق 

است. زده 

سوال و جواب

مهری رنجبر
روزنامه نگار


